



December 5, 2016

親愛的牧長及台灣宣教基金會全球之友平安：

光陰如橋下的水簌簌流走，轉眼一年中最美妙的聖誕節又在眼前！在這思念的季節，深盼您一切安好！想到您不論寒暑不分四季，與我們在主愛裏共同為台灣宣教打拼奮戰，從心底向您深深感謝。您確實是本會最好的宣教夥伴及朋友。願上帝記念您的愛心！

九年半來，本會的雙語聖經、短宣獎助金、慈善救助金、台灣宣教論文獎、神學生宣教獎學金、醫療救難及宣教訓練學校等等事工都持續推行中，新事工如祈禱花園及乒乓短宣也廣受喜愛。九月剛舉行的心肺復甦術總共訓練了 67 位宣教勇士，兩週後就搶救了一名孩童免於哽噎而死亡。本會對於上帝的託付，一直兢兢業業，不敢片刻鬆懈。請繼續為我們代禱。明年底的第三屆乒乓短宣竭誠歡迎您參加。 謹寄上我們衷心的祝福

願聖嬰耶穌誕生的歡樂與溫馨充滿您一家

愛您的 楊宜宜牧師/會長暨本會董事同工同心敬賀

Dear beloved global pastors and friends of Taiwan Mission Foundation,

Time passes quickly, like running water under a bridge. While reminiscing about friends and family, I send you our most sincere greetings and hope all is well with you! You are truly our best mission partners and friends. May God remember your love for us!

In the past nine and half years, TMF has continuously carried out our mission works, such as the bilingual bible program, short-term mission support, charitable assistance, Taiwan mission thesis/paper award, seminary student scholarship for Taiwan mission, emergency relief, medical mission, and mission training school. In addition, the newly established Prayer Garden and Short-term Ping Pong Mission have also been widely welcomed. We successfully enrolled and trained 67 people in our September CPR training. Among them, one of the church team trainees even saved a child from choking two weeks following the training! TMF has sincerely taken the vision from God and never hesitated or delayed carrying them out. Please continue to keep us in your prayers and we welcome you to join our third Ping Pong Mission next year! We send our most heartfelt gratitude and blessing to you.

May the warmth and joy of Christmas be with you and your family!

Love,

Rev. Eileen Yi-Yi Chang, TMF president, Board members, and Co-workers